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Z á p i s n i c a  č. 3/2019 

z tretieho   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach konaného dňa 

7. marca 2019  v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Č. p.:  330/2019 

 

 

 

 

 

 



Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

       P O Z V Á N K A 

 

V súlade s §12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a §5 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach  

 

z v o l á v a m 

 

3. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach, ktoré sa uskutoční dňa  7. marca 

2019 /štvrtok / o 17
00

 hod. v malej sále Domu kultúry a služieb obce Topoľčianky 

 

P r o g r a m :  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa – predkladá 

Juraj Mesko – starosta obce 

3. Rôzne 

4. Plnenie rozpočtu za rok 2018 - predkladá Ing. Bartolomej Pavkov – hlavný kontrolór 

obce 

5. Úprava rozpočtu: Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 (použitie RF) – predkladá Ing. 

Jaroslav Hrdlovič 

6. Poskytnutie dotácie na záujmové vzdelávanie detí v centrách voľného času v roku 

2019 – predkladá Mgr. Eva Chrapková 

7. Správa o výsledku inventarizácie majetku obce k  31. 12. 2018 – p. Jaroslav Švec 

8. Schválenie inventarizačných komisií na vykonanie inventarizácie majetku, záväzkov 

a rozdielu majetku a záväzkov pre roky 2019 – 2022 – predkladá Jaroslav Švec 

9. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2018  predkladá Ing. Bartolomej Pavkov – hlavný 

kontrolór obce 

10. Dodatok č. 1  k nájomnej zmluve s TATRAN ŠPORT s.r.o.,  – predkladá JUDr. 

Ružena Gräffová 

 



11. Plán investičných akcií – predkladá Juraj Mesko – starosta obce 

12. Schválenie daru – nehnuteľný majetok, parc. č. 471/2 – predkladá - JUDr. Ružena 

Gräffová 

13. Dodatok č. 3 k zmluve o zriadení vecného bremena č. 19752/14-Kr/2018 uzavretej 

dňa 26.3.2018 – predkladá Juraj Mesko - starosta obce 

14. Žiadosti občanov a organizácií 

15. Interpelácie poslancov 

16. Záver 

Juraj Mesko v.r. 

    starosta obce 

 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov, hlavného kontrolóra  a všetkých prítomných 

občanov. Poslanci sú prítomní  v počte 7 . Pán poslanec Partl je pre chorobu ospravedlnený 

a pán poslanec Orlík príde neskôr.  OZ je uznášaniaschopné.  Program bol vyvesený na tabuli 

oznamov pri OcÚ a taktiež na webovej stránke obce.  

Zasadnutie sa nahráva na diktafón.  

 

 

 

                                               Uznesenie č. 59/2019/3  

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

a) schvaľuje: 

program 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva tak, ako ho predložil starosta obce  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 2.) 

      Uznesenie č. 60/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) schvaľuje : Členov komisie  a overovateľov  nasledovne: 

1.) Návrhová komisia : - predseda : Jaroslav Orolín    



     členovia:  Peter Minár, Jaroslav Švec 

2.) Overovatelia zápisnice :  Mgr. Eva Chrapková, JUDr. Ružena Gräffová 

b)určuje:  za zapisovateľa zápisnice Mgr. Antona Segíňa, prednosta OcÚ 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Prišiel poslanec Orlík, poslanci sú v počte 8. 

 

K bodu č.  3.) 

 

Rôzne:  

JUDr. Oravcová – zostali kopy konárov, ktoré treba  podrtiť , pri kaplnke  oproti 

Pstruhovému raju 

-vybudovať parkovisko pri bytovkách na ul. SNP, obec tam má svoje pozemky, mohlo by sa 

tam vybudovať cca 10 parkovacích miest 

- kedy sa vybuduje parkovisko pri 24 – bytovke 

-  navrhujem, aby sa OZ zamyslelo nad určením lokality  v rámci navrhnutých lokalít pre IBV 

podľa ÚPN obce, z pohľadu Agroku s.r.o., - doporučujeme lokalitu na konci ul. Mlynskej , 

neustále nás oslovujú občania a žiadajú o uvoľnenie pozemkov, nakoľko majú záujem stavať 

RD 

 

Prednosta -  Uvedenú skládku konárov nezriadila spoločnosť, ktorá čistila protipovodňovú 

hrádzu, ale preveríme , kto to zriadil. 

 

Starosta – Čo sa týka parkovacích  miest na ul. SNP – preveríme majetkové pomery obce a 

zvážime ďalšie možnosti. 

 

Starosta – Bol u mňa zástupca spoločnosti, ktorá sa zaoberá vysporiadaním pozemkov, 

v minulom volebnom období nám pripravili materiál v zmysle ÚPN, môžeme ich opätovne 

osloviť, ale problém aj v minulosti bol s prefinancovaním. 

 

Ing. Hrdlovič  – Prečo by to mala platiť obec, ľuďom sa zhodnotia pozemky, mali by si to 

zaplatiť samy. 

 

Mgr. Orlík – Môžeme pouvažovať o spoluúčasti. 

 

Starosta  - Stretol som sa s pánom Šutkom, mám prisľúbené, že do najbližšieho OZ, ktoré 

bude v mesiaci jún, bude parkovisko hotové. 



p. Štefčík – Na ul. Hostianskej sa urobil chodník za 60 000 € – nie je dobre vybudovaný, je 

nekvalitný a predražený, neviem, kto tam bol stavebný dozor,  pred p. Jančom treba pozrieť 

v akom stave je chodník, nedá sa po ňom ani prejsť  

- kto je správcom detského ihriska v parku – je v zlom stave, neudržiavané, šmýkaľky 

a hojdačky sú v hroznom stave, som zvedavý, kto bude zodpovedný za to, keď sa deťom 

niečo stane 

- kedy sa konečne opraví kolkáreň, hrozí tam, že na niekoho spadne, kto si to vezme na 

zodpovednosť? Mňa nezaujíma na koho pozemku stojí, ale ste tu na to, aby ste  tento stav 

riešili. Ja ako občan sa hanbím za to ako to vyzerá, chodí sem veľa turistov a špatí to 

- prečo sa nevybudoval chodník na ul. Hostianskej aj pred poslednými štyrmi rodinnými  

domami? 

- nevidno dopravnú značku na Športovej ulici, je zarastená zeleňou, keď tam auto niekoho 

zabije, kto bude zodpovedný 

- po ulici Dlhovského sa nedá prejsť po chodníku, pretože tam parkujú autá 

 

Prednosta – Pán Jančo má vydané povolenie na rozkopávku, nakoľko si prerába na ulici 

Hostianskej nehnuteľnosť a chcel si urobiť prípojky dovtedy, kým sa bude pred touto 

nehnuteľnosťou robiť chodník, povrch nebol dostatočne zhutnený, preto je to v takom stave, 

pán Jančo bude obcou upozornený a na vlastné náklady dá chodník do poriadku. 

 

Starosta – Čo sa týka kolkárne, je to neriešiteľný problém, nie sme vôbec voči tomu 

ľahostajní, ale pozemok, na  ktorom stojí kolkáreň patrí Lesom SR a samotná kolkáreň nepatrí 

nikomu, nefiguruje ani na LV Lesov SR  ani na LV obce, ale je to kultúrna pamiatka, ale 

budem kontaktovať Krajský pamiatkový úrad – je tam nový riaditeľ a upozorním na tento 

problém. 

 

p. Minár – Nehádžte  všetku zodpovednosť na nás, zodpovednosť si nesie hlavne každý sám 

za seba, či je to vodič, chodec alebo mamičky s deťmi na ihrisku, ak zistíte nejaké nedostatky, 

ktoré treba odstrániť, treba prísť upozorniť na to a určite budeme každý problém riešiť.  

 

p. Lukáč – Chcem sa spýtať, či sa dá ulica Kopaničky vysporiadať, treba doriešiť odtekanie 

dažďovej vody ,niektorí ľudia zo svojich pozemkov prepustili obci a niektorí nie, malo by sa 

to zjednotiť. 

 

JUDr. Gräffová – Nedá sa tam urobiť jedna parcela, sú tam ľudia, ktorí nemajú pozemky 

prededené, niektorí majú na pozemky záložné právo, dvaja alebo traja vôbec nechcú predať , 

obec musí pozemky len vykúpiť alebo dostať  ako dar, pracujem na tom, ale je to strašne 

zdĺhavé 

 

p. Lukáč – Tí, ktorí nepustia obci kúsok pozemku by tadiaľ nemali ani chodiť. 

 

starosta  - Teraz vieme zabezpečiť len to, že znovu prekopeme jarok, aby odtekala dažďová 

voda, ale sme si vedomí toho, že zasahujeme do súkromných pozemkov. 

 



JUDr. Oravcová – Ak bude obec po zime vysprávkovávať miestne komunikácie, na Lipovej 

ulici pred p. Šabom je veľká jama, treba to opraviť. 

 

Mgr. Barát – Chcem len pripomenúť, že od septembra budú mať žiaci ZŠ nárok na stravu 

zdarma, obec to bude stáť nemalé peniaze , taktiež budem musieť predĺžiť obednú prestávku 

kvôli tomu, že sa predĺži výdaj obedov a žiaci z okolitých obcí by nestíhali autobusy – musím 

osloviť Arivu a požiadať ich o posunutie školských spojov, taktiež treba zabezpečiť nejaké 

vybavenie kuchyne a taktiež prijať dve pracovné sily do kuchyne, všetko to treba zrealizovať 

počas letných prázdnin. 

Ešte nejaké pozitívne správy zo ZŠ – žiaci dosiahli veľmi dobrý celoslovenský priemer 

v matematike, tiež získali dobré výsledky v okresných kolách vo vedomostných súťažiach, 

nadviazali sme spoluprácu so školou vo Francúzsku. 

 

Starosta – Už pri tvorbe rozpočtu sme mysleli na tuto skutočnosť – bezplatné stravovanie, 

snažili sme sa rezervovať na to čo najviac financií, aby nás tento problém neprekvapil. Dnes 

ešte nevieme, či túto možnosť stravovania využijú všetky žiaci, ale kuchyňa, personál aj 

autobusové spojenie – všetko musí byť zabezpečené. 

 

Ing. Kazík – Treba sa viac venovať téme „odpady“, v najbližšom čísle Našich Topoľčianok 

bude článok venovaný tejto problematike, občanov treba motivovať k separovaniu odpadov, 

možno by bolo vhodné porozprávať o tomto probléme seniorom na posedeniach, ktoré 

mávajú tu na obecnom úrade, v ZŠ urobiť prednášky..... Najbližšie číslo novín bude pred 

veľkou nocou. 

 

Ing. Siklienka – Tejto téme sa venuje Komisia životného prostredia, považujeme to za veľký 

problém, budúci rok sa určite bude aj zvyšovať poplatok za komunálny odpad, stále je 

problém – veľké množstvo biologicky rozložiteľného odpadu, možno by bolo vhodné 

pouvažovať nad zriadením obecnej kompostárne, keby bolo možné získať dotáciu na nákup 

komposterov do domácností, ďalšia vec, nad ktorou sme uvažovali – zaviesť 2 – týždňový 

interval vývozu odpadu, nakoľko doprava tvorí vysokú položku  v sume, vyskúšať to aspoň 

na polroka a uvidíme koľko to spraví na celkovej sume. 

 

Ing. Kazík – Nemohli by sa zakúpiť namiesto vriec na separovaný zber plastové 

kukanádoby? 

 

Starosta – Je to povinnosť OZV, tento systém je založený na: obec – technické služby – 

OZV, naša obec má uzatvorenú zmluvu s firmou Envipak s.r.o., naša obec sa dostala so 

separovaním na 40 %, čo je celkom slušné. 

 

p. Krajčová – U nás je najväčším problémom tonáž zmesového odpadu – to potrebujeme 

znížiť, my vyseparujeme približne 500 t ale ešte stále máme 800 t zmesového odpadu, to sa 

drží už niekoľko rokov. 

 



p. Poštulka – Zvýšili nám položku za vývoz a likvidáciu odpadu, doteraz sme platili 58 €/ t 

(odvoz aj likvidácia) a od 1. marca tohto roku sa bude platiť 85 €/t, to znamená, že tento rok 

zaplatíme pri tomto množstve o 22 000 € viac, keď to budeme chcieť pokryť z poplatkov tak 

to vychádza na osobu 25 €, my musíme znížiť tonáž odpadu 

 

JUDr. Oravcová – Nebolo spravodlivejšie, keď bol žetónový systém  vývozu odpadu? Ja 

všetko separujem, kukanádobu vykladám raz za 2 – týždne a budem platiť tak isto ako tí, čo 

neseparujú a hádžu všetko do kukanádob. 

 

Starosta – Žetónový systém sme zrušili kvôli čiernym skládkam. 

 

Ing. Hrdlovič – Niektoré obce začali využívať smart technológie, mohli by sme aj túto 

možnosť preveriť. 

 

Ing. Kazík – Chcem dať do pozornosti, že máme v obci úspešnú športovkyňu, ktorá 

reprezentuje našu obec v behu, je to študentka 3. ročníka VŠ, slečna Zrastáková ,či by ju obec 

nemohla nejako finančne odmeniť a podporiť ju. 

 

Starosta – Nájdeme nejaký model, ako ju odmeniť. 

 

p. Poštulka – Keď aj nie finančne, tak aspoň formou ďakovného listu , chcem vás všetkých 

srdečne pozvať na Beh oslobodenia , bude to zase veľká akcia, už teraz je prihlásených 180  

pretekárov. 

 

Ing. Kazík – Čo sa týka ÚPN obce, ak má niekto výhrady, verte, že ÚPN bol tvorený 

v dobrej viere. 

 

JUDr. Oravcová – Neboli akceptované žiadne pripomienky. 

 

Ing. Mokráň – Treba sa zamyslieť nad IBV – vytvoriť priestor na výstavbu bytoviek, 

nakoľko o byty v Topoľčiankach je stále veľký záujem. 

 

Starosta – Je prvý volebný rok – nastavíme si priority. 

 

  

 

K bodu č.4.) 

 

Plnenie rozpočtu za rok 2018 – Ing. Bartolomej Pavkov 

 

 Za  rok    2018   dosiahli rozpočtové  príjmy obce   2 688 317 € . V tom sú zahrnuté príjmy 

bežné v hodnote 1 990 911 €, čo predstavuje103  % ročného rozpočtu bežných  príjmov.   Z 

uvedeného  vyplýva   prekročenie  rozpočtu bežných príjmov celkom  o 56 057 €. 

Kapitálové príjmy v hodnotenom období  boli 192 148 €. 



Príjmové finančné operácie   boli  v hodnote 438 616 € .Vlastné príjmy RO s právnou 

subjektivitou  -  ZŠ  boli  v sume 66 642 €. 

Celkové príjmy obce sú plnené na 97 %. 

 

  A: K výraznejšiemu prekročeniu príjmov došlo u nasledovných kapitol: 

 

Daňové príjmy – dane z majetku 

 

Daňové príjmy rozpočtovej kapitoly boli splnené na 104 %, čo je prekročenie o 37 912 € - 

vyššie dane z príjmov poukázaných obci. 

 

 

Nedaňové príjmy – príjmy z podnikania a z vlastníctva majetku 

 

Na prekročení príjmov o 8 360 € sa podieľajú  prenájmy  budov a objektov.  

 

Nedaňové príjmy – administratívne a iné poplatky 

 

Príjmy sú prekročené o 10 493 €, na čom sa podieľajú najmä príjmy za služby. 

  

 

   

B : K neplneniu plánovaných  príjmov došlo v nasledovných kapitolách rozpočtu: 

 

    Kapitálové príjmy z finančných operácií  - príjmy nižšie o 98 117 €. 

 

    Príjmové finančné operácie  - príjmy nižšie o 45 041€ 

 

                                                                   

                                                                   

    Celkové výdavky obce  za rok 2018 dosiahli   čiastku  2 543 251  € ( 92 %  ročného 

rozpočtu ). 

Z tejto sumy predstavujú bežné výdavky 1 854 037 € , čo je čerpanie  ročného rozpočtu na    

97 %.  Kapitálové výdavky  boli v roku  čerpané v hodnote 557 624 €.   Výdavkové   finančné 

operácie dosiahli sumu 131 590  €, čo je plnenie na 99 %. 

 

 

A : Bežné výdavky obce neboli výraznejšie  prekročené u žiadnej z  kapitol. 

                                                

Čerpanie mzdových prostriedkov v € za  rok  2018 

  

   tabč.1 

  ročný rozpočet skutočnosť % plnenia 

Výkonné a zákonodarné orgány 223 715 228 289 102 

Odmeny poslancov 9 150 5 392 59 

Dohody VPP, úrad práce 38 119 35 071 92 

Dohody obec 140,306 7 900 3 768 48 



Materská škola 154 910 151 576 98 

Spoločný školský úrad 11 979 11 556 96 

Opatrovateľská služba 37 300 36 623 98 

Matrika 3 200   0 

SPOLU 486 273 473 204 97 

 

 

 

 

Uznesenie č. 61/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a)  Berie na vedomie:  správu hlavného  kontrolóra  obce, Ing. Bartolomeja Pavkova 

o plnení rozpočtu obce za rok 2018.  

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 5. 

 

Úprava rozpočtu: Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 (použitie RF) – Ing. Jaroslav Hrdlovič 

 

Na základe ustanovenia § 14 ods.1 zákona 583/2014 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

upravujeme rozpočet obce schválený na rok 2019 nasledovne: 

a) presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia 

celkové príjmy a celkové výdavky  

b) povolené prekročenie a viazanie príjmov o sumu 27. 656,88 eur  

c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov o sumu 27. 656,88 eur  

Rozpočet po úprave zostáva vyrovnaný. 

Sú to nasledovné finančné prostriedky: 

Program obce:  3.1 Správa majetku 

Z vyšších podielových daní na kapitálový výdavok: dofinancovanie projektovej dokumentácie 

na plánované nové zdravotné stredisko v sume 2900,- eur 



Program obce. 5.1 Verejný poriadok 

Zapracovanie do príjmových finančných operácií nevyčerpaná dotácia na kamerový systém, 

vo výdavkoch použitie na kapitálový výdavok v sume 10.000,- eur . Z vyšších podielových 

daní na kapitálový výdavok: spolufinancovanie kamerového systému v sume 2.218,- eur. 

Program obce  6. Odpadové hospodárstvo 

Kapitálový výdavok: zakúpenie prídavného zariadenia na traktor (nakladač, multifunkčná 

lopata) v sume 10.370,- eur; 

Program obce  8.2 Základná škola 

Zapracovanie do príjmových finančných operácií: nevyčerpaná dotácia na dopravné pre ZŠ 

a vrátená na použitie v tomto roku do ZŠ v sume 502,95 eur; 

Zároveň presúvame 5.200,- eur z bežných výdavkov ZŠ na kapitálové výdavky ZŠ, ktoré 

budú použité na spolufinancovanie projektu: zlepšenie technického vybavenia učební ZŠ 

Topoľčianky. 

Program obce  8. 5  Spoločný obecný úrad – školský 

Príjem dofinancovania SpOcÚ za roky 2017-2018 z obcí  Beladice a Sľažany v tomto roku vo 

výške 885,53 eur; 

Program obce  12. Bývanie 

Zapracovanie do rozpočtu použitie Fondu údržby a opráv z minulých rokov v 8-BJ a v 16-BJ 

v sume:  780,40 €. 

Rozpočet po úprave zostáva vyrovnaný. 

Rozpočet obce schválený OZ dňa 13.12.2018, Uznesením č. 36/2018/2  

je vo výške: 2 070 037 EUR. 

Po prvej  úprave je navýšený o 27.656,88 € 

a ostáva  vyrovnaný: príjmy = výdavkom = 2. 097. 693,88 €. 

 

Starosta – materiál pripravila Ing. Kazíková, aby mohla tieto údaje zakomponovať do 

rozpočtu obce  

 

 Uznesenie č. 62/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) Schvaľuje :  Úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 1/2019  

Rozpočet obce schválený OZ dňa 13.12.2018, Uznesením č. 36/2018/2  



je vo výške: 2 070 037 EUR, po prvej  úprave je navýšený o 27.656,88 € 

na celkovú sumu: 2. 097. 693,88 €.  

Príjmy = výdavkom = 2. 097. 693,88 €.  Rozpočet po 1.  úprave zostáva 

vyrovnaný. 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

  

K bodu č. 6. 

 

Poskytnutie dotácie na záujmové vzdelávanie detí v centrách voľného času v roku 2019 

– Mgr. Chrapková 

 

Na záujmové vzdelávanie detí v centrách voľného času dostane obec v podielových daniach 

finančné prostriedky podľa počtu detí v obci od 5 rokov veku do dovŕšenia 15 rokov veku, 

podľa stavu k 1. januáru kalendárneho roka v ktorom sa zisťovanie uskutočňuje.  

V roku 2019 je to  232 detí ( podľa údajov z evidencie obyvateľstva),  deti narodené  

od  01. 01. 2004 do 01. 01. 2014. 

Na jedného prepočítaného žiaka v roku 2019 je koeficient € za SR  93,78  € na rok.  

1. Výpočet:  počet detí x koeficient 1,1 x 93,78 =  232 x 1,1 x 93,78 = 23.932,66 €. 

Uvedená suma je  zahrnutá v podielových daniach. 

Na 1 žiaka a rok 2019 je to suma: 1,1 x 93,78 = 103,158 €, t.j.  103, 20 €.  

čo je na 1 mesiac 103, 20 : 12 mesiacov = 8,60 € na 1 dieťa. 

 

Uznesenie č. 63/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

 

a) Schvaľuje: Poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie na záujmové 

vzdelávanie detí v centrách voľného času, s trvalým pobytom na území Obce 

Topoľčianky vo veku od 5 do dovŕšenia15 rokov veku vo výške 103,20 € na dieťa 

a na rok 2019, t.j. 8,60 € na mesiac za týchto podmienok: 

- Zriaďovatelia centier voľného času  (ďalej len: CVČ) predložia v žiadosti 

o poskytnutie dotácie zoznam detí, na ktoré žiadajú dotáciu s adresou ich trvalého 

pobytu, dátumom ich narodenia a priložia fotokópiu Rozhodnutia riaditeľa CVČ o ich 

prijatí do CVČ. 



- Obec Topoľčianky, ako poskytovateľ dotácie sa zaväzuje do 10 dní od prijatia žiadosti 

oznámiť zriaďovateľom CVČ, ako príjemcom dotácie, ktorí požiadali o dotáciu, jej 

výšku na jedno dieťa a na rok 2019 a následne zmluvne dohodnúť podmienky, spôsob 

a termíny poskytnutia dotácie. 

- Ak dieťa prestane byť žiakom CVČ, príjemca dotácie je povinný uvedenú skutočnosť 

oznámiť poskytovateľovi dotácie do 14 dní. Na toto dieťa sa poskytne dotácia len za 

mesiace, ktoré dieťa navštevovalo CVČ. Ak na obdobie, v ktorom dieťa prestalo byť 

žiakom CVČ  bola poskytnutá dotácia, príjemca ju vráti poskytovateľovi.  

- V prípade, že do CVČ budú v priebehu roka 2019 prijaté ďalšie deti s trvalým pobytom 

na území Obce Topoľčianky vo veku od 5  do 15 rokov, zriaďovateľ CVČ musí znovu 

požiadať o dotáciu na tieto deti.  

- Na požiadanie poskytovateľa dotácie, príjemca poskytne údaje o dochádzke detí, na    

ktoré sa dotácia poskytuje 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 7.) 

 

Správa o výsledku inventarizácie majetku obce k 31.12.2018 – p. Jaroslav Švec 

 

 V zmysle zákona o účtovníctve č. 431/2002 Z. z. v znení neskorších predpisov, podľa 

§ 6, ods. 3, § 29 a 30 vydal starosta obce Topoľčianky, Juraj Mesko, príkaz na vykonanie 

inventarizácie majetku a záväzkov obce  k  31. 12. 2018.  

 Cieľom inventarizácie bolo overiť, či stav majetku a záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

obce v účtovníctve zodpovedá skutočnosti. Skutočný stav majetku a záväzkov sa overoval 

vykonaním fyzickej a dokladovej inventúry. Pričom komisie okrem zisťovania skutočného 

stavu posudzovali tiež fyzický stav majetku, zisťovali  prípadnú mieru trvalého alebo 

dočasného znehodnotenia. Výsledky fyzických a dokladových inventúr boli zaznamenané 

v inventúrnych súpisoch jednotlivých komisií a následne odsúhlasené s účtovnou evidenciou 

obce.  
Inventarizačné komisie pri inventarizácii za rok 2018 predložili návrh na vyradenie 

poškodeného a nefunkčného majetku obce nasledovne:  

 

a) Predmety od 3,32  až 34,99 €: 

- obec v  sume :                      269,87 € 

 

b) Predmety od 35,00   až  1699,99 € :  

-  obec v  sume :                     6.327,76 €  

- MŠ SNP v  sume :                1.087,82 € 

- MŠ Cintorínska v  sume :         47,93 € 



- ŠJ pri MŠ SNP v sume:            255,67 € 

 

Obec v priebehu roka 2018 zaznamenala aj prírastky hnuteľného majetku od 35,00 € do 

1 699,99 € nasledovne: 

- obec v sume :                  17.422,64 € 

- MŠ SNP v sume :             2.835,51 € 

- MŠ Cintorínska v sume:   1.204,84 € 

- ŠJ pri MŠ SNP v sume:       124,39 € 

- Majetok na účte 022:      11.275,68 € 

 

Obec zrevitalizovala chodník na ul. Hostianskej v hodnote 70.078,78 €, vybudovala chodník 

a MK Vígľašská v hodnote 54.450,12 €, ďalej chodník ul. Moravecká a chodník na ul. 

Hlavnej ku RD p. Rajčana a p. Mankovskej. V priestoroch budovy TATRAN ŠPORT s.r.o. 

vybudovala plynovú prípojku v hodnote 8.744,11 € a odsávanie kuchyne v hodnote 7.890,00 

€.V tomto roku obec odkúpila bytový dom 6BJ na ul. SNP 1D, a to formou úveru zo ŠFRB vo 

výške 224.060,00 €, dotáciou z MDaV SR vo výške 149.370,00 € a vlastných zdrojov vo 

výške 13,20 €. K bytovému dom odkúpila technickú vybavenosť formou dotácie z MDaV SR 

vo výške 8.980,00 a y vlastných zdrojov vo výške 13.605,06 €.  

Taktiež bola zmodernizovaná stredná sála DKS a to klímovu vo výške 3.385,68 €. Hodnota 

nehnuteľného majetku obce – stavby, chodníky a miestne komunikácie  je 7.670.168,80 €. 

Hodnota dopravných prostriedkov je 171.803,63 €, Hodnota strojov , prístrojov a zariadení je 

105.159,34 €, hodnota ostatného dlhodobého majetku je 13.789,65 €, hodnota umeleckých 

diel je 106.396,97 €. Hodnota majetku v cene od 16,60 € do 1.699,99 € je 169.316,99 €.  

 

V roku 2018 došlo k pohybu v inventúre Pozemky v LV č. 1552 pri pozemku s parc. č. 777/7 

– zastavané plochy a nádvoria  o výmere 132 m2 a parc.č. 777/8 – zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 134 m2 z dôvodu predaja pozemkov pod odbočovacími pruhmi 

Nitrianskemu samosprávnemu kraju. 

V liste vlastníctva č. 2308 sa parcele č. 630- trvalé trávne porasty znížila výmera o 60 m2  

predajom fyzickej osobe – Zuzane Zbonkovej. 

V LV č. 123  sa predajom  časti parc. č. 1411 o výmere 157,5 m2 – vinice   Jurajovi Meskovi 

a manž. Ing. Jane Meskovej zrušilo vlastníctvo Obce Topoľčianky. Hodnota nehnuteľného 

majetku – pozemkov je 708.135,58 €. 

 

 

Výsledok  inventúr:  
         Na základe vypracovaných a predložených inventarizačných súpisov možno 

skonštatovať, že porovnaním skutočného stavu z inventúrnych súpisov s evidenciou majetku 

vedeného  v účtovníctve obce neboli zistené žiadne inventarizačné rozdiely ( ani manko ,ani 

prebytok) t.j. skutočný stav súhlasí s účtovnou evidenciou. Odporúčania a návrhy 

z inventarizačných súpisov  boli akceptované a likvidačná komisia v rámci svojej 

kompetencie majetok navrhnutý na vyradenie zlikvidovala.  Inventarizačné  súpisy sú 

založené v učtárni obce a sú súčasťou ročnej účtovnej závierky za r. 2018. 

 

 

         Uznesenie č. 64/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 



a) Berie na vedomie: správu o výsledku inventarizácie majetku obce k 31. 12.2018 -  

Výsledok  inventúr:  

Na základe vypracovaných a predložených inventarizačných súpisov možno 

skonštatovať, že porovnaním skutočného stavu z inventúrnych súpisov s evidenciou 

majetku vedeného  v účtovníctve obce neboli zistené žiadne inventarizačné rozdiely ( 

ani manko ,ani prebytok) t.j. skutočný stav súhlasí s účtovnou evidenciou. 

Odporúčania a návrhy z inventarizačných súpisov  boli akceptované a likvidačná 

komisia v rámci svojej kompetencie majetok navrhnutý na vyradenie zlikvidovala.  

Inventarizačné  súpisy sú založené v učtárni obce a sú súčasťou ročnej účtovnej 

závierky za r. 2018. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 8.) 

 

Schválenie inventarizačných komisií na vykonanie inventarizácie majetku, záväzkov 

a rozdielu majetku  a záväzkov pre roky 2019 – 2022 – p. Jaroslav Švec 

 

Návrh na schválenie inventarizačných komisií na vykonanie inventarizácie 

majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce  pre roky 2019 – 2022  
 

Komisia pre inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce: 

Jaroslav Orolín  -  predseda komisie  členovia: Ing. Anna Kazíková, Adriana Kurilová 

Ľubica Krajčová, Eva Cigáňová 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku obce: 

Jaroslav Orolín  -  predseda komisie,  členovia :Adriana Kurilová, Ľubica Krajčová 

Mgr. Anton Segíň, František Durdy 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku obecnej knižnice a kuchyne DKS: 

Mgr. Chrapková Eva  - predsedníčka komisie, členovia :Andrea Chrenová, Monika Brandtová 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku MŠ SNP a ŠJ SNP: 

JUDr. Ružena Gräffová  - predsedníčka komisie, Mgr. Ľubica Pavková, Alena Kotorová 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku MŠ  ul. Cintorínska 

Partl Emil  -  predseda komisie, členovia :Adriana Fialová, Mária Peciarová 

 

Komisia pre inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ZŠ 

Topoľčianky: 

Ing. Jaroslav Hrdlovič  - predseda komisie, členovia : Mgr. Jozef Barát, Blanka Koklesová 

Mgr. Jaroslava Fábryová 

 



Komisia pre fyzickú inventúru obecného majetku v priestoroch Tatran Topoľčianky: 

Peter Minár  - predseda komisie, členovia :Mgr. Jozef Barát ,František Durdy, Jaroslav Švec 

Ing. Radimír Siklienka PhD. 

 

        Uznesenie č. 65/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) Schvaľuje: inventarizačné komisie  na vykonanie inventarizácie majetku, 

záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce  pre roky 2019 – 2022 nasledovne:  

 

Komisia pre inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce: 

Jaroslav Orolín  -  predseda komisie  členovia:Ing. Anna Kazíková, Adriana Kurilová 

Ľubica Krajčová, Eva Cigáňová 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku obce: 

Jaroslav Orolín  -  predseda komisie,  členovia :Adriana Kurilová, Ľubica Krajčová 

Mgr. Anton Segíň, František Durdy 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku obecnej knižnice a kuchyne DKS: 

Mgr. Chrapková Eva  - predsedníčka komisie, členovia :Andrea Chrenová, Monika Brandtová 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku MŠ SNP a ŠJ SNP: 

JUDr. Ružena Gräffová  - predsedníčka komisie, Mgr. Ľubica Pavková, Alena Kotorová 

 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku MŠ  ul. Cintorínska 

Partl Emil  -  predseda komisie, členovia :Adriana Fialová, Mária Peciarová 

Komisia pre inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ZŠ 

Topoľčianky: 

Ing. Jaroslav Hrdlovič  - predseda komisie, členovia : Mgr. Jozef Barát, Blanka Koklesová 

Mgr. Jaroslava Fábryová 

 

Komisia pre fyzickú inventúru obecného majetku v priestoroch Tatran Topoľčianky: 

Peter Minár  - predseda komisie, členovia :Mgr. Jozef Barát ,František Durdy, Jaroslav Švec 

Ing. Radimír Siklienka PhD. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 9.) 

Správa o kontrolnej činnosti za rok 2018 – Ing. Bartolomej Pavkov 

 



 Kontrolná činnosť bola vykonávaná v súlade s plánmi kontrolnej činnosti na I a II. polrok 

2018 schválenými Obecným zastupiteľstvom Topoľčianky. 

 V I. polroku boli vykonané všetky kontroly  v súlade s plánom podľa  jednotlivých bodov. 

Výsledky jednotlivých kontrol boli spracované písomne a poslanci obecného zastupiteľstva 

boli  priebežne oboznamovaní ,pričom plnenie rozpočtu obce v jednotlivých štvrťrokoch bolo 

prerokované na verejných rokovaniach obecného zastupiteľstva. 

   V II. polroku kontroly boli vykonávané v súlade s plánom, pričom k dnešnému dňu  bolo 

vykonané vyhodnotenie plnenia rozpočtu za celý rok 2018 a materiály budú doplnené údajmi 

zo záverečného účtu obce ,ktorý bude spracovaný. 

 Výsledky jednotlivých kontrol boli spracované písomne a poslanci obecného zastupiteľstva 

boli s nimi oboznámení. . 

  Stanovisko k rozpočtu na roky 2019 - 2021  bolo predložené   na zasadnutí OZ kde bol 

rozpočet prerokovaný . 

 

 

Uznesenie č. 66/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) Berie na vedomie: správu hlavného kontrolóra Ing. Bartolomeja Pavkova  

o kontrolnej činnosti za rok 2018 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 10.) 

Dodatok č. k nájomnej zmluve s TATRAN Šport s.r.o. -  JUDr. Gräffová 

V tomto dodatku sa menia dve veci: 

- z predmetu nájmu sa vypustila garáž a kotolňa, ktoré využíva obec 

Topoľčianky 

- doplnil sa hnuteľný majetok, podľa inventúry, ktorú vykonal p. Peter Minár 

 

Mgr. Orlík – Mení sa aj nájom, koľko platí p. Koristová? 

JUDr. Gräffová – Nemení, platí nájom  1 €. 

 

 



Uznesenie č. 67/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) schvaľuje : dodatok č. 1 k  nájomnej zmluve č. 966/2018 zo dňa 28.06.2018  s 

TATRAN ŠPORT, s.r.o., Športová 1067/17, 951 93 Topoľčianky.  

 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 11.) 

Plán investičných akcií – Juraj Mesko 

Zostatok rezervného fondu  z roku 2017 je cca 42 000 €, z roku 2018 je zostatok cca 100 000 

€ - bude schválený obecným zastupiteľstvom v mesiaci jún 2019, keďže záverečný účet musí 

byť schválený do konca júna príslušného roka. Musíme rátať s poplatkami  na úvery – cca 

62 000 €, suma, ktorá nám zostáva v rezervnom fonde je cca 80 000 €, túto sumu musíme 

preklopiť do investičných akcií. V roku 2018 sme nestihli zrealizovať dve investičné akcie: 

- výstavba chodníka na ulici Hlavnej v úseku od Hornej krčmy po ulicu Hrádza, 

je to posledný úsek vedľa štátnej cesty, kde občania nemôžu bezpečne prejsť 

po chodníku, ale musia ísť po ceste. Nestihli sme to z dôvodu dopracovania 

projektovej dokumentácie a následne žiadosti o vydanie stavebného 

povolenia, dnes už máme vydané stavebné povolenie, právoplatnosť 

nadobudne asi o dva týždne, náklady na túto investičnú akciu sú cca 52 000 € 

- druhá akcia, ktorá sa nezrealizovala v roku 2018 z dôvodu zrušenia stavebného 

povolenia, nakoľko bola podaná námietka pánom Pospiechom je vybudovanie 

oporného múra na ulici Mlynskej , dnes  prebieha nanovo  stavebné povolenie, 

táto akcia bude stáť cca 33 000 € 

Keďže tieto dve investičné akcie už boli schválené, myslím si, že by sa mali 

zrealizovať 

 

Mgr. Orlík – oporný múr je potrebný kvôli stabilite cesty 

 



Prednosta – áno, je to ešte len prvá časť projektu 

 

Ing. Siklienka – Ako pokračujeme so žiadosťou o dotáciu na vybudovanie nového 

zdravotného strediska? 

 

Starosta – Pred dvoma týždňami sme dostali pozitívne hodnotenie – odporučenie do druhej 

fázy, ak všetko dobre dopadne realizácia projektu bude v roku 2020 

 

Ing. Kazíková – treba rátať ešte s tým, ak by sme boli úspešní pri  podávaní nejakej žiadosti 

o dotáciu , teraz sme žiadali dotáciu na rozšírenie kamerového systému – budeme  ma 5% 

spolufinancovanie 

Uznesenie č. 68/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) schvaľuje: Plán investičných akcií podľa návrhu  starostu obce  

Oporný múr ul. Mlynská 1. etapa:     33 000€ 

Hlavná – Hrádza, vybudovanie nového chodníka :   52 000€ 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 12.) 

Schválenie daru – nehnuteľný majetok, parc. č. 471/2 – JUDr. Gräffová 

Potrebujeme vysporiadať pozemok pod chodníkom na Hornom konci, pozemok patrí p. 

Petrovi Rakovskému a p. Marte Rakovskej. Pán prednosta  s nimi hovoril a oni sa rozhodli 

pozemok obci darovať – jedná sa o 50 m2,  v zásadách máme stanovené, že aj dar, ktorý obec 

príjíma, musí byť schválenie obecným zastupiteľstvom. 

 

 

Uznesenie č. 69/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

a) schvaľuje: v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce  článku 4 bodu 2  

o nadobúdaní vlastníctva nehnuteľného majetku - nadobudnutie majetku a to  prijatie daru –  



nehnuteľnosti kat. územie Topoľčianky  zapísaná v LV č. 453 registra „C“ ako  parc.č. 471/2 

ostatná plocha o výmere 50 m2 od darcov Petra Rakovského  r. Rakovského   nar.11.08.1982 

Marty   Rakovskej  r.   Šindlerovej    nar.  10.10.1956,  spoločne   trvalo    bytom SR, 951 93 

Topoľčianky,       Hlavná 123/237 do výlučného vlastníctva Obce Topoľčianky, Hlavná 118,  

951 93 Topoľčianky.   

 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 13.) 

Dodatok č. 3 k zmluve o zriadení vecného bremena č. 19752/14-Kr/2018 uzavretej dňa 

26.3.2018 – Juraj Mesko 

Už sme schvaľovali Zmluvu 23.11.2018, neskôr sme schvaľovali Dodatok č. 1, Dodatok č. 2, 

vždy kataster konanie prerušil pre nejaké nedostatky. Dnes máme schvaľovať Dodatok č. 3 , 

ide o zmenu výrazu, kvôli ktorému bolo opätovne prerušené konanie, je to materiál, ktorý sme 

dostali pripravený od ZsVS a.s. na schválenie.  

 

Uznesenie č. 70/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) RUŠÍ: predchádzajúce uznesenia obecného zastupiteľstva:  

 č. 425/2018/27 zo dňa 22.3.2018 

 č. 448/2018/28 zo dňa 21.6.2018 

 č. 469/2018/29 zo dňa 20.9.2018.  

b)  SCHVAĽUJE : obmedzenie vlastníckeho práva k pozemku parcele registra „C“ č. 

524/22 ostatná plocha o výmere 4 m
2 

(zaťažený pozemok), vytvorenej 

geometrickým plánom č. 87/2018 vyhotoveným dňa 17.9.2018 vyhotoviteľom G 

o.k. 47695196 Jedľové Kostoľany, IČO: 34392301, z parcely registra „C“ č. 524/2 

ostatné plochy o celkovej výmere 137 m
2
, zapísanej v liste vlastníctva č. 1552 vo 

výlučnom vlastníctve Obce Topoľčianky ako povinného z vecného bremena, 

zriadením vecného bremena „in personam“ v prospech Západoslovenskej 

vodárenskej spoločnosti, a.s., ako oprávneného z vecného bremena, ktorého 

obsahom je povinnosť povinného z vecného bremena strpieť v celom rozsahu 

zaťaženého pozemku umiestnenie, prevádzkovanie, rekonštrukciu, modernizáciu, 

opravu a údržbu stavby ČS oprávneným z vecného bremena alebo ním poverenou 

treťou stranou. Toto uznesenie nahrádza predchádzajúce uznesenia obecného 



zastupiteľstva:   č. 425/2018/27 zo dňa 22.3.2018,  č. 448/2018/28 zo dňa 

21.6.2018,  č. 469/2018/29 zo dňa 20.9.2018. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu č. 14.) 

 

Žiadosti občanov a organizácií 

 

- Športový klub Topoľčianky, Hlavná 202/79, 951 93 Topoľčianky – žiadosť 

o možnosť využívania telocvične v športovom areáli Tatran, kde má sídlo 

spoločnosť TATRAN šport s.r.o., ktorá spravuje uvedenú nehnuteľnosť 

 

Starosta – na základe tejto žiadosti Tatran šport s.r.o. ako prevádzkovateľ podal žiadosť na 

OZ  o schválenie uzatvorenia podnájomnej zmluvy so Športovým klubom Topoľčianky od 

7.32019 – 30.4.2020 

 

JUDr. Gräffová – Je to preto potrebné, lebo Tatran šport s.r.o.  nemá zakotvené v zmluve – 

svojvoľné uzatváranie  zmlúv, musia požiadať obecné zastupiteľstvo 

 

Ing. Siklienka – Už minulý týždeň som na Facebooku videl zverejnené fotky, že v telocvični 

trénujú, nemám proti tomu nič, len pre poriadok by mali najskôr mať schválenú žiadosť 

a potom tam budovať. Treba myslieť na to, ak by sme získali dotáciu na opravu telocvične – 

aby sme ju mali voľnú. 

 

Mgr. Orlík – obec o tom bola určite upovedomená 

 

JUDr. Gräffová – To bude zakotvené v podnájomnej zmluve, že v prípade potreby nám ju 

uvoľnia. 

 

Starosta – Podarilo sa nám získať dotáciu 3000 €  pre Tatran šport s.r.o. cez OZ Mikroregión 

Tríbečsko , tieto peniaze sa použijú na rekonštrukciu WC na prízemí, taktiež OZ Klára získala 

peniaze na zakúpenie nových stoličiek a veľkého stanu, ktorý budú používať na vonkajšie 

akcie. Z úradu vlády je taktiež možnosť získať dotáciu vo výške 10 000 – 20 000 € na 

modernizáciu telovýchovnej infraštruktúry. V súčasnosti pripravujeme žiadosť, ktorá sa 

podáva na Úrad vlády SR do 15.3.2019. 

 



JUDr. Gräffová -  Obec dala pri zakladaní Tatran šport s.r.o. 5000 € ako základné imanie, 

chcem vedieť ako sa tieto finančné prostriedky použili.  

Na minuloročných zastupiteľstvách sme hovorili, že obec poskytne Tatranu dotáciu  vo výške 

20 000 € na rozbehnutie. Navrhujem, aby ste si premysleli, či tie peniaze Tatranu dáme. 

Máme  preplatok na plyne – tieto finančné prostriedky by sme mohli použiť ako dotáciu pre 

Tatran. 

 

JUDr. Oravcová – začali sme z Agroku chodiť na obedy na Tatran, veľmi chutne varia, 

naozaj môžem len odporučiť. Ak by sa im podarilo robiť ešte aj rozvoz obedov – bola by to 

veľká výhoda, určite by sme takúto možnosť využili aj počas žatvy. 

 

Ing. Siklienka – Tatran začal fungovať len v lete , pekne napredujú , verím, že sa to 

rozbehne. 

 

 

             Uznesenie č. 71/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) schvaľuje:  Nájomcovi  TATRAN ŠPORT s.r.o. Topoľčianky , Športová 1067/17, 951 93 

Topoľčianky, uzatvoriť podnájomnú zmluvu  na prenájom telocvične, so Športovým klubom  

Topoľčianky, Hlavná 202/79 951 93 Topoľčianky a to na dobu určitú do 31.12.2020,  za 

účelom realizovania športových aktivít.   

 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 15.) 

Interpelácie poslancov 

 

Ing. Hrdlovič – Už v minulosti som upozorňoval, že internetová stránka obce nespĺňa  nejaké 

parametre čo sa týka ochrany osobných údajov, nič sa s tým neurobilo. 

 

Prednosta – Pokiaľ nemáme z interpelácie uznesenie – je to len Váš osobný názor, ja 

nemôžem reagovať na všetky podnety, ktoré sa na OZ spomenú , ak to má byť záväzné, musí 

byť schválené uznesenie. 

 

Starosta – Z pozície poslanca – môžete komunikovať s firmou Galileo, ktorá nám spravuje 

stránku a vyriešiť problém. 

 



p. Minár – Keďže už dlhšiu dobu máme zakúpené osvetlenie na ďalšie prechody pre chodcov 

v obci, navrhujem  čo najskôr zrealizovať ich osadenie a to prechod na križovatke ul. Hlavná 

a Žikavecká , na ul. Hlavná a Žikavecká . Sú to prechody, kadiaľ chodí veľa občanov aj vo 

večerných hodinách, myslím, že tieto prechody je potrebné osvetliť.  Navrhujem to 

zrealizovať do konca júna. 

 

             Uznesenie č. 72/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) Schvaľuje: Návrh  poslanca Petra Minára , na vybudovanie osvetlenia 

prechodov pre chodcov v obci  - križovatka ul. Hlavná  a Žikavecká   , na ul. 

Hlavná a Žikavecká s realizáciou do 30.06.2019 . 

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

p. Švec – Navrhujem zrealizovať osvetlenie cyklochodníka medzi obcou Topoľčianky 

a obcou Žitavany, tento cyklochodník využíva veľa cyklistov vo večerných hodinách, aj ľudia 

z poobedňajšej smeny, alebo ktorí idú do nočnej smeny vo firmách v Zlatých Moravciach, je 

to potrebné. Navrhoval by som solárne osvetlenie, možno by sme mohli osloviť aj susedné 

obce, či by neprispeli na to, tento chodník využívajú  aj občania  z okolitých obcí. 

 

Starosta – Musíme vypracovať zjednodušenú projektovú dokumentáciu a cenovú kalkuláciu. 

 

Prednosta – Bude tam potrebných určite 6 až 8 stĺpov. 

 

Starosta – Bol za mnou pán Siklienka z ulice Žitavanskej, nakoľko sa osobne nemohol dnes 

zúčastniť na OZ a požiadal, či by sme nemohli ostrihať živý plot na Žitavanskej ulici – 

križovatka ulíc Žitavanská a Hlavná, pri výjazde na Hlavnú ulicu nie je dobrá viditeľnosť 

a tiež možnosť osadenia zrkadla na ulici Hlavnej. 

 

Mgr. Chrapková – Keďže sa konala fašiangová sobota, ktorá začínala fašiangovým 

sprievodom po obci, chcem poďakovať  FS Topoľnica aj DH Podhrušovan  a takisto aj 

občanom, ktorí účinkujúcich pohostili, zaspievali si s nimi a zatancovali a tak ich podporili 

v zachovávaní tradícií, všetkým patrí vďaka. 

 

Uznesenie č. 73/2019/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

 

a) Ukladá:  Komisii výstavby, územného plánovania bytov a verejnoprospešných 

služieb, zabezpečiť podklady (zjednodušenú projektovú dokumentáciu 



s výkazom a výmerom)  pre realizáciu osvetlenia cyklochodníka v časti od 

Žitavian po Topoľčianky.  

  

Hlasovanie: 

Za: 7  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 16.) 

Záver 

 

Starosta - Ďakujem občanom  za účasť a podnety a prajem  Vám všetkým príjemný zvyšok 

večera.  

 

 

Mgr. Anton Segíň                                                                                   Juraj Mesko 

   zapisovateľ                    starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 Mgr. Eva Chrapková                                             –––––––––––––––––––––––––––– 

 

 JUDr. Ružena Gräffová                                       –––––––––––––––––––––––––––– 

 


